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sa ll2. sjednice Vijeia Hrvatske komore nrredici (u daljnjem tekstu: Kor
videopoziva (telekonSren

a)
odrLane 25. oLujka 2020. godirre s podetkom u 14.
sa sliedeiim

Dnevnim

L Usvajanje zapisnika sa 108. sjednice Vijeia.
2. Odluka o preraspodjeli financijskih sredstava,
3. Odluka o odgodi strudnih nadzora"
4, Razno

Predsjednik je pozdravio nazodne i pojasnio kak.o U
zaposlenici su podijeljeni u dva tima, a svaki tinr radi
te je rekao kako ie ured moii raditi dak i u sluda.iu da
su Odobrenja obnovljena do svibnja i poslana na kui
predsjednikom Hrvatske lijedniiike komore i Kriznim
patronaZnih sestara te su sve komore u kontaktu, Javl
raspolaganje, a njihovi kontakti prosljeduju se glavno.
Mihaljevii. Prostor Ureda Komore nema veiih oS ja nakon potresa v Zagrebu.
Zvonimir Pardina pitao je Sto je s prostorom u La5di
statidar dodi na procjenu, aza sada je sve u redu,

d, qredsjednik je odgovorio daje 6e

Za prostor na prvom katu ie se takoder napraviti p y stanu borave 2 medicinska tghni
i sveje u redu.
Nazodan je 27 dlan Vijeia.
Predsjednica Yijeca pozdravila je nazorine i predl
Autentidno tumadenje Poslovnika o radu Viieia HKN

ila Qa se Dnevni red nadopuni

maila. Dnevni red s nadopunom je jednoglasno usvoj
koje su dlanovi Vijeia zaprimili fu

Ad 1)
Usvajanje zapisnika sa 108. sjednice Vijieda HK

Ue),

Zapisnik sa 108. sjednice Vijeia HKMS jednoglasno



Ad2)
Autentiino tumaienje Poslovnika o radu Vijeda
Autentidno tumadenje Poslovnika o radu Vijeda HK

Ad3)
Odluka o preraspodjeli financijskih sredstava
Predsjednik je pojasnio kako Komora treba u ovom
da se svakoj ustanovi doniraju sredstva od uplate dl
dezinfekcij skih sredstav a za rnedicinske sestre. Radi
bi se svim zdravstvenim ustanovama: bolnicama. d
se potpisao donacijski ugovol'kojih se odekuje oko 1

medicinskim sestrama, zbog(ega se ne predlaZe da
Predsjednica Vijeia pozvala je na rasprar/u.
Bojan Bakii u potpunosti podldiava prije<llog.
Kristina Olii rekla je kako joj se ideja svicfa, alli nije
boji se da ie novci zavrliti u drugim rukama, pr:edsj

donacijskim ugovorom u kojerm ie se delinirati
svemu ie biti obavijeStene i glavne sestre. Kristina
SnjeZana Busandii rekla je kako joj se ideja svida,
je odnosi li se to i na djelatnost zdravstvene njege u
odnosi i na ustanove u toj djelatnosti. SnjeZana Busa
s istom.
Cecilija Rotim rekla je kako je Zagreb najvi5e p,ogod
ustanove te stoga ne podrZava prijedlog.
Nada Tadi6 podriava ideju iako je skeptidna. Misli
mogla staviti na dekanje. Misli da u ovont trenutku
uz Odluku.
BlaLenka Stunja pozdravlja svaku pomoi zanrcdici
odvojiti opremu samo za sestre i izostaviti ostale diel
pobrinuti za opremu, te stoga nije zaprijedlog Odlu
Karolina ViZintin rekla je kako ju je idejar odudevila
nedostataka u provedivosti, oprema se dobiva isklju
novaca ima, ali oprema se ne moZe nabaviti, bo.ji se
trenutku ne podrLava ideju, odnosno prijedlog Odluk
Ivica RaZnjevii rekao je kako u Zadru netma
oprema, on podrZava prijedlog Odluke.
RuZa Uremovii rekla je kako nije za Odluku, zh'og
kriterije, pita se kako odvojiti druge djelatnike i pitan
da se dodatno razmisli na koji nadin i kome donirati
Predsjednik je rekao kako se planira doninati svakoi
Darinka Zvorc Novak pozdravila je promi5ljanja o
nema na trZi5tu. Oprema se dobiva iz stol,era, zbog
U ovom trenutku ne podrZava prijedlog Odluke.
Zvjezdana Gvozdanovii rekla je kako se u ovonr tren
dega se sla.Le i glasa za donaciju u kojem god ob,liku
Jelena Kitanovii rekla je kako nema sredstava, zbog

KMS
S jednoglasno je usvojeno.
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Sandro Vidmanii rekao je kako ne podrrzavadonacij
Brankica Ividenec rekla je da je za donaciju, ali ne
oni koji nemaju dobiju istu donaciju, zbog dega je s

Zvonimir Pardina rekao je kako misli da nije dobro i
trenutku imaju sredstava, ali ne moZe se diieliti timo
za5tite te misli da bi bilo dobro donaciju dati nacion
tamo gdje treba, na primjer za respiratore, donerciju
uputio tamo gdje treba. Zbog svega navedenog je
Silvana Dekovii rekla je kako je protiv dono5errja
razdoblje bi se Odluka odnosila, buduii rla sad imai
Nevenka Ivek rekla je kako opreme ima dovoljno i p
Suzana Cindrii rekla je kako bi pridekala s donacij
sredstva te je u ovom trenutku protiv donLo5enja Odl
AgnezaAleksijevi6 rekla je kako pozdravlja ideju,
nego trZi5ta, protiv je i predlaZe da se sve ostavi za
kojima je potrebno.
Irena Danyi Holetid rekla je kako je za donacijur, ali
medicinske sestre kojima poslodavac nije osigurao
Odluke.
Predsjednik je rekao kako Komora ne moZe natraviti
PredsjednicaYijeh smatra da ideja nije lo5a, radi se
ustanova, novaca irna, ali nema opreme. lMisli kako
idejom gdje ie biti jasnija namjena i nadin zbog Eega
PredlaZe da se prijedlog Odluke ponovo nade nil D
vrijeme, ali s jasnijim kriterijima.
Predsjednik je rekao kako je zadovoljan iito se o s
u ovom smJeru.

Prijedlog Odluke o preraspodjeli financijskih sreds
protiv i 3 suzdrLana glasa.

Ad4) Odluka o odgodi struinih nadzora
Odluka o odgodi strudnih nadzora jednoglasno je us
Ivica RaZnjevi6 pitao je Sto je s izvanrednLim stn.rdn
odrLavaiu.

Ads)
Razno
Predsjednik je rekao kako se, unatod trenutnoi situaci
podataka o tome tko je todno dobio novce od dlonacii
nisu zaposlene u komorama.
Za sada se ne zna se kako ie to biti dovrSr:no. a .Hrv
o tome da se podaci moraju objaviti.

Sjednicaje zawlila s radom u 15.07 sati.
Zapisnik vodila:
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